



RACHAMANKHA

### Photography and Filming Fee

Venue Fee: 15,000 THB per day.

Available Time: 08:00 hrs to 17:00 hrs (Restaurant areas 11:00 hrs to 17:00 hrs)

Number of Participants: Maximum of 5 people, including in-house guests, model, bride and groom

Eligibility: Photography is permitted for in-house guests only. Walk-in guests are not allowed

### Photography and Filming Policy

To ensure the privacy, peace, safety and well-being of all guests staying at Rachamankha, photography or filming policy has been implemented and effective January 1, 2025:

1. Professional photography or filming is not permitted in the rooms or any area within Rachamankha hotel compound for walk-in guests.
2. In-house guests are permitted to conduct professional photography or filming, subject to an additional venue fee of 15,000 THB per day.
3. Requests for professional photography must be communicated to the hotel in advance or at the time of reservation. The hotel reserves the right to apply additional photography fee and conditions upon check-in or deny access to any photography crew arriving without notice or permission. All photography inquiries must comply with the hotel's procedures, regulations and require prior approval from the hotel management team.
4. Any attempt to capture photos or videos using professional equipment or branding will be classified as a professional photo shoot and the relevant fee will apply.
5. Changing outfits, applying makeup, styling hair with a makeup artist, or using professional equipment to alter appearance is not permitted anywhere in the hotel, including restrooms.
6. Professional teams must respect the privacy of other guests. No photos or videos may include or expose other guests or staff without their explicit consent, whether from the front or back view
7. Photo shoots featuring underwear products, nudity, sexually explicit content, political themes, religious themes or any other content that does not align with the hotel's images or Thailand government laws are strictly prohibited.
8. As Rachamankha is a hotel located within 5 kilometers of Chiang Mai Airport, drone photography or filming is prohibited under local regulations.
9. The hotel is not liable for any licensing matters related to photos and videos taken on its premises, including those featuring hotel artwork, models, music or other elements.
10. The use of nails, glue, relocated furniture, or any other fixation methods is strictly prohibited. Any damage caused to hotel property during professional photography or filming will result in financial liability for responsible parties.

Hotel guest agreement sign ..... Hotel management approval by .....



RACHAMANKHA

## 摄影与拍摄费

场地费： 15,000 泰铢/一天

开放时段： 酒店区域 08:00 至 17:00 (餐厅区域 11:00 至 17:00)

参与人数： 最多 5 人，包括住店宾客、模特、新娘新郎

使用资格： 仅限住店宾客进行摄影，恕不接待非住店访客

## 摄影与拍摄政策

为确保所有入住拉查曼卡酒店的住客隐私、安宁、安全与舒适，现实施以下摄影与拍摄规定，自 2025 年 1 月 1 日起生效：

1. 非住店访客严禁在拉查曼卡酒店客房或酒店区域内进行专业摄影或拍摄活动。
2. 住店宾客可申请进行专业摄影或拍摄，但需支付额外场地费用 15,000 泰铢/一天。
3. 所有专业摄影申请须提前向酒店提交或在预订时告知。酒店保留于入住时收取额外摄影费用及相关条件的权利，并可拒绝未经事先通知或许可的摄影团队进入酒店拍摄。所有摄影申请必须符合酒店程序规定，且需获得酒店管理团队的事先批准。
4. 凡使用专业器材或品牌进行的拍摄活动均视为专业摄影，须缴纳相应费用。
5. 严禁在酒店任何区域（包括卫生间）更换服装、化妆、美发造型或借助专业设备进行外观改造。
6. 专业摄影团队必须尊重其他住客的隐私。未经明确许可，严禁拍摄其他住客或员工的正面或背面影像。
7. 严禁进行内衣产品展示、裸露、色情内容、政治主题、宗教题材或任何与酒店形象及泰国法律不符的拍摄活动。
8. 因酒店距离清迈机场 5 公里范围内，根据当地法规，严禁进行无人机摄影或拍摄。
9. 酒店对于场地内所拍摄的照片与视频所涉及的任何许可事项，不承担任何版权或许可相关责任，包括涉及酒店艺术品、模特、音乐或其他元素的内容。
10. 严禁使用钉子、胶水、移动家具或其他固定方式。专业摄影或拍摄过程中对酒店财产造成的任何损坏，相关责任方须承担赔偿责任。

酒店住客签字：..... 酒店管理部门核准：.....